
Barkun, 5. svibanj 2009 
Četvrto okupljanje ribara na CROFISH-u u Umagu   
 
UMAG - Četvrti meñunarodni samit Hrvatskih ribara i njihovih kolega  s druge strane 
Jadranskog mora, te proizvoñača ribarske opreme iz Hrvatske i Italije, počet će u petak 8. 
svibnja u 12 sati. Jedinstveni gospodarski dogañaj iz djelatnosti ribarstva, s nizom popratnih 
sadržaja «na moru i kopnu» prema već tiskanom protokolu i dnevnim redom dogañanja, 
trebao je početi svečanim otvaranjem novoizgrañenog ribarskog mola čiju izgradnju je 
sufinancirala EU iz FAR programa.  

Meñutim, voditelj delegacije EK u Hrvatskoj Vincent Degert i ministar poljoprivrede, 
ribarstva i ruralnog razvoja Božidar Pankretić neće se na novom molu pojaviti sa škarama u 
rukama.  

Za EU komisiju ribarski mol nije završen dok se ne sastavi konačno izvješće o 
investiciji, rekao je na prigodnoj konferenciji za novinare Milan Antolović pročelnik odjela za 
poljoprivredu Istarske županije.  

Prema njegovim riječima Ministarstvo poljoprivrede RH sastavilo je konačno izvješće, 
no EU komisija ga još nije usvojila pa zbog toga ribarski molo čija izgradnja je koštala 1,4 
milijuna eura, za koji su ishoñene sve dozvole, u Umagu još nije moguće i službeno otvoriti. 
Izgradnju mola financirala je s 75 posto iznosa EU a ostatak Republika Hrvatska.  

Dvodnevni program CROFISH-a  temeljen je na forumu s temom održivog ribarenja 
na Jadranu. Najavljena su izlaganja hrvatskih i talijanskih stručnjaka o meñuregionalnoj 
suradnji na Jadranu te izmeñu drugih tema i aktualna problematika hrvatskog ribarstva i 
njegov gospodarski značaj u Republici, poticaji i potpore u ribarstvu a o obalnoj straži i 
funkciji zaštite interesa RH na moru s težištem na ribarstvo izlagat  će zapovjednik obalne 
straže u RH viceadmiral Zdravko Kardum.  

Ozbiljne ribarske rasprave i ribarska «prigovaranja» u Umagu imat će tijekom 
dvodnevnog sajma i laganije teme poput obilaska broda Obalne straže RH a bit će i dosta 
ribarskih fešti. Ribarsku manifestaciju koja će se «dogañati» na Novoj obali s 300.000 kuna iz 
proračuna financira grad Umag dok će županija pripomoći sa 120.000 kuna. Nakon 
trogodišnjeg «lutanja» i traženja najboljeg datuma za održavanje CROFISH-a, organizatori su 
odlučili da će se u buduće manifestacija održavati tijekom obilježavanja 6. svibnja, dana 
Grada Umaga.  

Piše MB  
 

   
Slijeva: Mauro Jurman Marinko Blazević i Milan Antolović najavili su održavanje 
meñunarodnog sajma ribarstva CROFISH 


